
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 25. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 138
Kan ministeren berette om, hvorledes støjforholdene vil være for borgerne i
Børkop, når der indsættes flere hurtige tog i forbindelse med aftalen omkring
Togfonden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina
Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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